


    上 海莲盛泵业制造有限公司上 海莲盛水泵厂创建于六十年代， 是国内著名的大型给排水设备生
产制造企业。上 海莲盛泵业拥有专业的研制开发、生产销售、测试鉴定团队， 优质的服务， 先进的
技术开发理念；提供泵、阀和流体输送系统、电气控制系统设备和解决方案， 产品广泛适用于城市、
矿山、化工、锅炉、空调、消防等行业给排水以及适用宾馆、酒店、大厦、旅游、娱乐场所、军事
等工程领域的应用。不断前进中的莲盛泵业正与同行与时俱进， 销售市场网络遍及全国各地。
    竞争中的莲盛泵业， 技术カ量雄厚、拥有一支高素质的管理层和员工队伍及配套齐全的现代化
生产、管理控制设备， 并拥有高科技的集信息、科研、设计、试制、鉴定于体化的水泵研究所， 可生产、管理控制设备， 并拥有高科技的集信息、科研、设计、试制、鉴定于体化的水泵研究所， 可
随时根据市场(顾客)动态， 不断研发新产品， 满足市场(顾客)的不断变化需求。发展中的莲盛泵业
是最早得到IS09001:2008国内、国际质量体系认证， 并以中国泵业协会、上 海市商标协会、上 海
市先进企业、中国名牌产品为企业形象维护准则， 制造出了一个又一个的优秀产品成果。产品在上
海市第三、第四、第五、第六届技术交流会上 获“节能产品奖”， 全国星火杯成果适用技术展览会
上 获“银奖”、上 海市科学成果“三等奖”， 全国创造发明竞赛“优秀产品奖”， 上 海市第五届科
学技术博览会上 莲盛牌系列产品获“金奖”， 并在2003年成为首届国家级“重合同、守性用”企
业， 获得了中国政府的LC(信用证） 。“莲盛”牌商标连续两届被上 海海市认定为“上 海市著名商业， 获得了中国政府的LC(信用证） 。“莲盛”牌商标连续两届被上 海海市认定为“上 海市著名商
标”的称号。
    奋进中的莲盛泵业以“实实在在的产品、实实在在的质量、实实在在的服务、实实在在的诚信”
为宗旨、不断推出“莲盛”牌卓越产品面向市场， 共创未来共同发展的市场和辉煌。

      Shanghai Liansheng Pump Making Co., Ltd. (Shanghai Liansheng Pump Factory) ,established in the sixties, is well-known
 large-scaledomestic water supply and drainage equipment manufacturing enterprise.Shanghai Liansheng Pump Industry has 
professional research and development, production and sales, test and identification team, high-quality service, advanced tec-
hnology development concept; provide pumps, valves and fluid delivery systems, electrical control system equipment and 
solutions. Its products are widely used in cities, mines, chemical, industry,boilers,air conditioning and other fields for water supply
and drainage as well as in guesthouses, buildings, tourism,entertainment places, and other engine-ering fields.  The everongoingand drainage as well as in guesthouses, buildings, tourism,entertainment places, and other engine-ering fields.  The everongoing
company is advancing with the  times together with its peers.Its  sales  network covers the whole country.
      The company has a strong technical force in competition, high quality management and ordinary employees, complete modern
production, management and control equipment and a high-tech water pump research institute integrating information, research, 
design,trial production and identification, which enables it to keep developing new products according to the market(customer)
trends to meet their ever-changing market(customer)needs.
       As one of the enterprises passing the domestic and international IS09001: 2008 quality system certifications, this growing        As one of the enterprises passing the domestic and international IS09001: 2008 quality system certifications, this growing 
company maintains its image in line with the requirements of the China General Machinery Industry Association pump Association,
Shanghai Trademark Association, Advanced Enterprise of Shanghai and China Top-Brand Products, and has produced many 
excellent products. Some if its products were granted the “Energy-saving Product Award”of the third, fourth fifth and sixth technical 
exchanges of  Shanghai, the Silver Award of the National Spark Cup Achievement Application Technology Exhibition, the third 
prize of the Scientific Achievement Award of Shanghai,and the"Excellent Product Award "on the National Invention Contest. prize of the Scientific Achievement Award of Shanghai,and the"Excellent Product Award "on the National Invention Contest. 
Several products from Liansheng Brand were granted the golden prize on the Fifth Science and Technology Exhibition of Shanghai . 
In2003, the company was selected as a First National ‘trustworthy" Enterprise and obtained the LC(letter of credit)of the Chinese
government.The Liangsheng trademark was ,for two consecutive times, granted the title of "Famous Trademark of Shanghai” by 
Shanghai
        Adhering to the tenet of"Concrete Products,Quality, Services and Good Faith”, the enterprising company always launches
excellentproducts of the Liansheng brand to the market, creating common development based market and splendor in the futureexcellentproducts of the Liansheng brand to the market, creating common development based market and splendor in the future





概述      

    
LISG、LIHG型单级单吸立式离心泵是本公司采用IS型离心泵性能参数和立式泵结构之长， 严格按照国际标准

ISO2858及最新国家标准设计成功的高效节能产品， 是代替IS型卧式泵、DL型泵等常规产品的新颖立式离心泵。    

LISW、LIHW型单级单吸卧式离心泵是在参照本公司LISG系列立式离心泵基础上 改进设计而成， 其性能参数等同

于LISG系列泵， 并符合ISO2858要求， 产品严格按有关要求组织生产， 产品质量稳定， 性能可靠， 是代替IS型卧

式泵， DL型泵等常规产品的新颖卧式离心泵。    

流量范围1.5~1200m3/h， 扬程范围8~150m ， 分基本型、扩流型、A、B、C切割型等300多种规格。    

LISG型单级单吸立式离心泵          

LISW型单级单吸卧式离心泵         

LIHG型单级单吸立式化工泵         

LIHW型单级单吸卧式化工泵     

    

LISG 80 - 160    (I) A     (B)

型号意义

叶轮名义外径(m m)   

扩流型    

泵进出口公称直径(m m)     

叶轮经第二次切割     

叶轮经第一次切割    

型号



Overview      

    LISG、LIHG single-stage single-sucion bertical centrifugal pump is a high-rffective energy saving
product successfully designed by means of adopting the property data of Ismodel centrifugal pump
and the unuque merits of vertieal pump and strictly in accordance with ISO2858 world standard snd 
the latest national standard and an ideal product to replace IS horizotal pump,DL model pump etc.-
ordinary pumps.    
LISW、LIHW single-stage single-suetion hirizontal centrifugal pumps are made by way of improving 
the design on the basis of LISG deries berticalcentrifugal pump madc in this Co.,with the performance the design on the basis of LISG deries berticalcentrifugal pump madc in this Co.,with the performance 
parameters equak to rhose of LISG series and conforming with the requirements of ISO2858,and of a
stable quality and reliable performance,really a brand-new horizo-nral centrifugal pump replacing
model IS horizontal pump,model DL pump etc, ordinary products.    
The flow range is 1.5~1200m3/h and the stroke range 8~150m and there are basic type,by pass type,
A、B、C cutting type etc.more than 300 specifications.    

    

LISG single-stage single-suction vertical centrifugai pum p     

LISW single-stage single-suction horizonral centrifugai pum p     

LIHG single-stage single-suction vertical chem ical pum p     

LIHW single-stage single-suction horizonral chem ical pum p     

LISG 80 - 160    (I) A     (B)

Model

Nom inal O.D.of im peller(m m)     

lncrem ental capacity     

Nom inal dia.o inlet and outlet apertures(m m)     

lm peller through second-cutting     

lm peller through first-cutting     

型号



产品特点 

工作条件 

      

1、泵结构紧凑、体积小、外形美观。其立式结构重心较低且重合于泵脚中心， 增强了泵的运行稳定性和使用寿命。

2、安装方便。进出口径相同并在同一中心线上 ， 可象阀门一样直接安装在管路任何部位。电机加上 防雨罩可置于

户外使用。泵设有安装底脚， 以便泵的安装稳定。    

3、运行平稳、噪音低、组件同心度高。电机采用低噪音轴承， 并设有不停机加油装置， 泵叶轮具有极好的动静平

衡， 运行无振动， 改善使用环境。    

4、无渗漏。轴封采用耐腐硬质合金机械密封， 解决了离心泵填料密封渗漏严重的问题， 延长了使用寿命， 确保了4、无渗漏。轴封采用耐腐硬质合金机械密封， 解决了离心泵填料密封渗漏严重的问题， 延长了使用寿命， 确保了

运行场地干净整洁。    

5、维修方便。勿需拆卸管道， 只要拆下泵盖螺母， 取出电机及传动组件即可进行检修维护。    

6、可根据现场使用条件， 泵机可立式、卧式、多方式安装， 依据流量扬程要求， 采用并、串联方法， 增加所需流

量扬程。    

    

    

1、泵系统高工作压力为≤1.6MPa， 即泵吸入口压力+泵扬程≤1.6MPa， 订货时请注明系统工作压力。当进口压

力大于0.4MPa， 或泵系统工作压力大于1.6MPa时， 应在订货时另行提出， 以便在制造时， 泵的过流部分和联接

部分采用球铁或铸钢材料。    

2、适用介质：清水泵介质应无腐蚀性液体；介质固体不溶物， 其体积不超过单位体积0.1%， 粒度<0.2m m ， 如

介质为带有细小颗粒的请在订货时说明。    

3、周围环境温度不超过40℃， 相对湿度不超过95%。    

    



1.Max.working pressure of pump system is≤1.6MPa.that to say the pressure at the suction+the stroke≤1.6MPa,the pressure

 in static tests is 0.4MPa,pleas notify the pressure for the system at work when ordering andit should be  otherwise noted of 

the said pressure is larger than 1.6MPa So that at the time of manufacture, the overcurrent part of the pump and the conne-

ction Part of the use of ductile iron or cast steel material.    

2.Proper medium:the medium for purewater pumps should have no corosive liquid and the volume and the graininess less 

than 0.2mm.Pleade notify at order if the medium to be used with smallgrain.    

3.No larger rhan 40℃ of the ambient temperature,no higher than 1000m of the above-sea leveland no more than 95% of the3.No larger rhan 40℃ of the ambient temperature,no higher than 1000m of the above-sea leveland no more than 95% of the

 relative humidity.    

    

Working Conditions    

1.Compact structure,small volume,beautiful outlook.The liwer barycenterm of the vertical structure which coincides 

with the center of barycenterm of the vertical structure which coincides with the center of the pump feet strenghens

 the stability of running and the duration.    

2.Easy to mount.Because of the same apertures of both inlet and outlet which also licate on the same central line,the

 pump can be directly mounted on and part of the pipeline just as a valve.The motor is covered with a rainproof cap so 

that operation can be done outdoors.Mounted.    

3.Stavle running.low noise,high concentricity of components.Bearings of liw noise are used for the motor,the imjpellers3.Stavle running.low noise,high concentricity of components.Bearings of liw noise are used for the motor,the imjpellers

 are of best dynamic and staic balance,no vibrariin at running and the environment thus being improved.    

4.No leakage.The shaft is mechaically seales with carbide alloy wearable material,settling the serious leakage of the 

filling seal of a centrifuagl pump.extending the duration and ensuring the operation 

place clean and tidy.    

5.Eady to maintain.Not necessary to remove the pipeline for checl-out and maintenance,only to take out the nuts on 

the pump lid,the motor and the driving components.    

6.The pump,according to the operation condition of the worksite,may be vertically,horizontally etc.multiways mounted6.The pump,according to the operation condition of the worksite,may be vertically,horizontally etc.multiways mounted

 and also accor-ding to the requirements for the flow ans stroke,mountes in parallel and/or in series to increase the 

needed low and stroke.    



 Chief Usage    

1、LISG series vertical centriugal pump is used to transport pure-water and other liquids,the physical properties 

o which are similar to those of purewater,in industrial ancities'water supply and drainage,high buildings'booster 

water supply,gardens irrigation,fire-fighting booster,remote watet supply,warming systems,circular booster o cold

 &hot watcr in bath rooms as well as in competions o equipments,the operation medium temperature is below 80℃.   

 3、LIHG series horizontal chcmical pump is used to transport the liquids containing no solid grain,corrosive and the

 viscosity of which is similar to water or the departements of light & textile industry,pertoleum.chemieal industry,

electricity,paper-making,food,medicine qand synthetic ibre etc.,the operation temperature is -20electricity,paper-making,food,medicine qand synthetic ibre etc.,the operation temperature is -20℃~120℃   

3、LISW series horizontal centriugal pump is used to transport pure-water and other liquids,the physical properties 

o which are similar to those of purewater,in industrial ancities'water supply and drainage,high buildings'booster 

water supply,gardens irrigation,fire-fighting booster,remote watet supply,warming systems,circular booster o cold 

&hot watcr in bath rooms as well as in competions o equipments,the operation medium temperature is below 80℃.   

 4、LIHW series horizontal chcmical pump is used to transport the liquids containing no solid grain,corrosive and

 the viscosity of which is similar to water or the departements of light & textile industry,pertoleum.chemieal the viscosity of which is similar to water or the departements of light & textile industry,pertoleum.chemieal

 industry,electricity,paper-making,food,medicine qand synthetic ibre etc.,the operation temperature is -20℃~120℃.   

   

   

   

   

   

主要用途 

        

1、LISG型立式离心泵，供输送清水及物理性质类似清水的其它液体之用。使用介质温度80℃以下。适用于工业

和城市给排水、高层建筑增压送水、园林喷灌、消防增压、远距离输水、采暖、浴室冷暖水循环增压及设备配套等。 

2、LIHG型立式化工泵，输送不含固体颗粒具有腐蚀性其粘度类似水的液体。适用于轻纺、石油、化工、冶金、

电力、造纸、食品、制药和合成纤维等部门，使用温度-20℃~120℃。          

3、LISW 型卧式离心泵，供输送清水及物理性质类似清水的其它液体之用。使用介质温度80℃以下。适用于工业和3、LISW 型卧式离心泵，供输送清水及物理性质类似清水的其它液体之用。使用介质温度80℃以下。适用于工业和

城市给排水、高层建筑增压送水、园林喷灌、消防增压、远距离输水、采暖、浴室冷暖水循环增压及设备配套等。          

4、LIHW 型卧式化工泵，输送不含固体颗粒具有腐蚀性其粘度类似水的液体。适用于轻纺、石油、化工、冶金、

电力、造纸、食品、制药和合成纤维等部门，使用温度-20℃~120℃。          
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LISG、LIH G型泵结构图 Structre diagram       
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主要材质及选用M ain m aterials and choice    
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LISG 、 LIH G 、 LISW 、 LIH W 型型谱图 Atlas of style     
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     LISW 、 LIH W 型泵结构图 Structre diagram     
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     LISW 、LIH W 型泵结构图 Structre diagram     
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LISG、LIHG系列 外形图及安装尺寸图
Outline drawing and installarion size chart  



安装尺寸表Installation Dim ension
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LISW、LIHW系列外形图及安装尺寸图
Outline drawing and installarion size chart
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